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Z  A  P  I  S  N  I  K 

 
23. seje Občinskega sveta Občine Tolmin, 

ki je bila v torek, 30. 5. 2017 ob 17.00, v Veliki sejni sobi Občine Tolmin 

 
 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA (OS): Oton Bratuž, Bojan Drole, Martina Kenda, Katja 
Kragelj Jug, Karel Laharnar, Friderik Lapanja, Florjan Leban, Aleš Manfreda, Borut Nikolaš, Danijel 

Oblak, Dragomir Rijavec, Jasna Rot, Klemen Šavli, Valter Valentinuzzi, Gorazd Leban, Renata Pavc, 

Matjaž Žbogar. 
 

OPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI OS: Janja Hadalin. 
 

NEOPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI OS: / 
 

OSTALI PRISOTNI: župan Uroš Brežan, člani občinske uprave: direktor občinske uprave Davorin 

Simčič, vodja Oddelka za okolje in prostor mag. Miran Drole, pomočnik vodje oddelka za okolje in 
prostor za vodenje investicij Borut Rovšček, višji svetovalec za družbene dejavnosti mag. Matjaž Kos, 

višji svetovalec za cestno infrastrukturo mag. Darko Hrast, višji svetovalec za komunalno gospodarstvo 
Milena Leban, direktor Komunale Tolmin d.o.o. Berti Rutar (oba pri 6. točki), višja svetovalka za 

pravne zadeve Sanja Sivec Levpušček, Rozman David (oba pri 8. točki), tajnica župana in OS Martina 

Špolad. 
 

NADZORNI ODBOR: / 
 

NOVINARJI: KA-TV (Marjan Černigoj), Mariša Bizjak. 
 

 
K 1. točki dnevnega reda.  

Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 
 

Sejo je ob 17.00 pričel župan Uroš Brežan.  

Na začetku seje je bilo prisotnih 17 članov OS. Seje se še niso udeležili Maša Klavora, Klemen Grahelj, 
Tomaž Štenkler in Matej Skočir. 

 
Predsedujoči je odprl razpravo na dnevni red. Razpravljavcev ni bilo. 

Predsedujoči je predlagani dnevni red dal na glasovanje:  

 
1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda.  

2. Razprava in sklepanje o zapisniku 21. seje občinskega sveta. 
3. Vprašanja in predlogi.  

4. Razprava in sklepanje o Odloku spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Zavoda za 

turizem Dolina Soče.  
5.  Razprava in sklepanje o Celostni prometni strategiji Občine Tolmin.  

6. Razprava in sklepanje o predlogu spremembe cen oskrbe s pitno vodo, odvajanja in čiščenja 
komunalnih in padavinskih voda ter ravnanja s komunalnimi odpadki.  

7.  Volitve in imenovanja.    
8.  Premoženjsko pravne zadeve.  

 

 



2 
 

 

 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 17 članov OS. Člani OS so s 17 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  

 
S K L E P 

 
Sprejme se predlagani dnevni red. 

 
DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda.  

2. Razprava in sklepanje o zapisniku 22. seje občinskega sveta. 
3. Vprašanja in predlogi.  

4. Razprava in sklepanje o Odloku spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 
Zavoda za turizem Dolina Soče.  

5.  Razprava in sklepanje o Celostni prometni strategiji Občine Tolmin.  

6. Razprava in sklepanje o predlogu spremembe cen oskrbe s pitno vodo, odvajanja in 
čiščenja komunalnih in padavinskih voda ter ravnanja s komunalnimi odpadki.  

7.  Volitve in imenovanja.    
8.  Premoženjsko pravne zadeve.  

 
 

K 2. točki dnevnega reda. 

Razprava in sklepanje o zapisniku 22. seje občinskega sveta.  
 

Predsedujoči je odprl razpravo na zapisnik 22. seje OS. Razpravljavcev ni bilo. 
 

Predsedujoči je dal predlog zapisnika na glasovanje: 

 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 17 članov OS. Člani OS so s 16 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  
 

S K L E P 

 
Sprejme se zapisnik 22. seje Občinskega sveta Občine Tolmin. 

 
 

K 3. točki dnevnega reda. 
Vprašanja in predlogi.  

 

Renata Pavc je postavila vprašanje o izgradnji žarne stene na pokopališču v Tolminu in  o gradnji 
novih stanovanj v Tolminu. 

 
Miran Drole je povedal, da je izdelan idejni načrt za  žarno steno, z njim je seznanjena KS Tolmin, ter 

da načrt čaka na investicijo. Na vprašanje o stanovanjih pa je odgovoril, da obstaja možnost 

pridobitve stanovanj v Poljubinju, kjer pa je potrebno počakati do konca postopka stečaja in ugotoviti 
primernost cene posameznega stanovanja in druge pogoje oziroma okoliščine v zvezi z morebitno 

pridobitvijo stanovanj.  
 

Valter Valentinuzzi je predlagal, da se izboljša priprava in nadzor investicij v Tolminu. Prav tako je 
menil, da postavljanje optičnega kabla po Tolminu predstavlja težavo, saj ni nadzora, hkrati pa 

neusklajeno potekajo dela različnih investitorjev. Občina naj se dogovori s Telekomom za preplastitev 

pločnikov v celoti, ter da ograje, kot so bile izvedene na prostoru za kinogledališčem ne spadajo v 
alpsko mesto kot je Tolmin. 

 
Borut Rovšček je odgovoril, da so investicije ustrezno nadzorovane, spremembe investicij pa usklajene 

z vsemi vpletenimi. Prav tako je povedal, da bodo manjkajoče rešetke namestili v tednu dni, menjavo 

materialov ročajev iz bakrenih v rostfrei pa so naredili zaradi velike verjetnosti kraje bakrenih ročajev. 
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Gorazd Leban je povedal, da je zaprosil za pogoje izdane Telekomu, v zvezi z graditvijo optičnega 

omrežja v Tolminu, saj ga je zanimalo kako naj se preplasti pločnike in ulice po končanem delu za 
optični kabel. Župana pa je vprašal kaj točno je bilo storjeno v mesecu dni glede dogovora s 

Telekomom. Prav tako je menil, da se na področju dela z mladimi nič ne dogaja. 

 
Ob 17.20 se je seje udeležil Matej Skočir. Sejo je nadaljevalo 18 prisotnih svetnikov. 

 
Matjaž Kos je pojasnil, da je Lokalni program za mlade tik pred obravnavo na OS. V programu so 

zajeti vsi predlogi in vse dane pobude. 
 

Borut Nikolaš je povedal, da ga je na predstavitvi CPS-ja v Knjižnici C. Kosmača v Tolminu zmotilo 

dejstvo glede višine protihrupnega nasipa in ograje. Želi, da Občina Tolmin reagira in zahteva 
maksimalne standarde za postavitev protihrupnih teles. 

 
Župan je na vprašanje o Telekomu povedal, da so pogovori stekli in, da je težko pričakovati, da bo 

investitor v celoti preplastil cestišče. 

 
Gorazd Leban je vztrajal pri stališču, da je potrebno doseči preplastitev cest oziroma pločnikov v 

celotnem obsegu in ponovne pogovore z investitorjem. 
 

Klemen Šavli je razpravlja o smotrnosti izdelave krožišča v Žabče. Zanimalo ga je kdaj bo delo 
potekalo na cesti v Volčanske Rute in kaj je z imenovanjem direktorja skupne medobčinske uprave. 

 

Ob 17.30 se je seje udeležil Tomaž Štenkler. Sejo je nadaljevalo 19 prisotnih svetnikov. 
 

Miran Drole je povedal, da je  izgradnja krožišča pri Žabčah smiselna, ker preko tega križišča poteka 
promet za vasi Žabče, Zadlaz Žabče in Tolminske Ravne ter za novo industrijsko cono, predvideva se, 

da bi tu potekal tudi promet za turistično cono na nekdanjem strelišču. Pojasnil je, da je za cesto v 

Volčanske Rute izveden popis in izdelal se bo program vzdrževanja. 
 

Davorin Simčič je pojasnil dosedanji potek izbora kandidata za direktorja skupne medobčinske uprave. 
 

Florjan Leban je izrazil mnenje, da je križišče v Žabčah pomembno, ter da bo obvoznica odvzela veliko 

najboljših zemljišč, podhod pod obvoznico naj bo ustrezne velikosti, primeren za prehod kmetijske 
mehanizacije, ter da se redkokje vidi rešitev krožišča in semaforja na način kot je predviden na 

Tolminski obvoznici. 
 

Ob 17.30 sta se seje udeležila Maša Klavora in Klemen Grahelj. Sejo je nadaljevalo 21 prisotnih 
svetnikov. 

 

 
K 4. točki dnevnega reda. 

Razprava in sklepanje o Odloku spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Zavoda 
za turizem Dolina Soče.  

 

 
Direktor občinske uprave Davorin Simčič je podal povzetek dosedanjega dela in doseženih ciljev pri 

ustanavljanju novega zavoda. Pojasnil je tudi težave in zaplete s katerimi se soočajo in ukvarjajo 
ustanoviteljice zavoda. Gre predvsem za pomanjkanje določb o ukinitvi oziroma pripojitvi zavoda v 

Zakonu o zavodih, zato je potrebno postopek izpeljati ob uporabi Zakona o gospodarskih družbah. 
Opravljeni so bili svetovalni razgovori, na podlagi katerih so prišli do zaključka, da je najlažje izvesti 

pripojitev obstoječih zavodov k novoustanovljenemu zavodu. V nadaljevanju morajo vse tri občine 

ustanoviteljice zadevo obravnavati , imenovati svet in sprejeti statut, ki je zaenkrat v grobi obliki. 
Zavod naj bi pričel delovati v mesecu septembru. 

 
Matjaž Žbogar je v imenu Odbora za kmetijstvo, turizem in razvoj podeželja poročal, da so se z 

Odlokom seznanili in je primeren za sprejetje. 

 
Danijel Oblak je pozdravil prisotne in jim čestital ob občinskem prazniku, ter predlagal, da bi se ob tem 

prazniku izobesile zastave. Kot predsednik statutarno pravne komisije je povedal, da so bile podane in 
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zapisane pripombe. Ostali dve občini sta Odlok že sprejeli v prvem branju, upa pa, da sta se seznanili 

s pripombami. Statutarno pravna komisija sicer meni, da je Odlok s pripombami primeren za sprejem. 
 

Predsedujoči je odprl razpravo. Razpravljavcev ni bilo. 

 
Predsedujoči je dal sklep na glasovanje: 

 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 20 članov OS. Člani OS so s 20 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  
 

S K L E P 

 
Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Zavoda za turizem 

Dolina Soče, v prvi obravnavi. 
 

 

K 5. točki dnevnega reda. 
Razprava in sklepanje o Celostni prometni strategiji Občine Tolmin. 

 
Predsedujoči je k predstavitvi CPS-ja povabil pripravljavce, v imenu katerih je predstavitev podala 

Katja Zgonec. 
 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

 
V razpravi je sodeloval Valter Valentinuzzi. 

 
Friderik Lapanja je povedal, da je potrebno dati poudarek na ranljive skupine, ter pri odločanju 

razmišljati v naprej. 

 
Karel Laharnar je poudaril, da je podeželje, obrobje mesta, premalo vključeno v CPS. Razpravljal je o 

varnostni kolesarjenja v dolini, pomanjkljivih cestnih povezavah s sosednjimi občinami, ter slabem 
stanju ceste skozi Baško grapo, kjer naj občina apelira na državo. 

 

Miran Drole je pojasnil, da je potrebno poudarek dajati na javni promet in njegov razvoj. Možnost 
dajanja pripomb in predlogov je bila omogočena, veliko je bilo narejenega. CPS odgovarja na 

problematiko v občini Tolmin. 
 

Katja Zgonec je odgovorila na dana vprašanja in pojasnila, da bi bilo bolj smotrno delati CPS na nivoju 
regije, vendar so bili razpisni pogoji postavljeni na raven občin, hkrati pa CPS vsebuje zapisano 

besedilo, ki pravi, da se poveča sodelovanje na ravni regije. Občina se mora sama zavzemati za 

decentralizacijo ugodnih cestnih povezav. Prav tako se je strinjala, da je sedanji sistem vinjet 
neprimeren. 

Pojasnila je da CPS vključuje tudi optimizacijo javnega prometa, ki predstavlja vključevanje podeželja, 
ter opredeljuje skrb za ranljivejše skupine. Prav tako se v okviru CPS-ja planira optimizacijo parkirne 

politike in razbremenitev mestnega jedra.  

 
Miran Drole je poudaril, da je način in obseg izdelave CPS-ja opredelila država na podlagi dobrih praks 

iz tujine, predvsem po meri velikih mest, kjer pa je bilo potrebno zaradi posebnosti okolja v katerem 
živimo najti ustrezne kompromise. Država nima izdelanega načrta, je pasivna, nima ustreznega 

sogovornika. 
Cilj je bilo razbremeniti samo mesto Tolmin in s tem ustanovitev obvoznice. V ta namen je bilo 

opravljeno štetje prometa v sodelovanju z Gimnazijo Tolmin, katerega ugotovitve še pričakujemo. Na 

lokalni ravni je bilo malo aktivnih predlogov, največ s strani DOR-a. 
Na podlagi CPS- ja bo Občina Tolmin lahko kandidirala za pridobitev sredstev. Cilji postavljeni v CPS so 

dobro in ustrezno postavljeni. 
Z namenom zmanjševanja prometa bo do Javorce in Tolminskih korit v času visoke turistične sezone 

vozil avtobus. 

 
Župan je tudi poudaril, da so bili pogovori med Slovenskimi železnicami in avtobusnim prevoznikom 

uspešni, saj ima sedaj vsak vlak povezavo z mestom Tolmin. 
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Friderik Lapanja je dal pobudo za poceni javni prevoz, ki bi povezoval obrobje - podeželje s Tolminom. 
 

V razpravi je sodeloval še Danijel Oblak, ki je povedal, da moramo najprej sami spremeniti svoje 

mobilne navade in hkrati vzgajati mlajše generacije v primerno smer. 
 

Razpravljal je še Florjan Leban, ki ga je zanimalo ali je tudi pri majhnih projektih potrebno čakati na 
evropski denar in nato še Miran Drole, ki je odgovoril, da finančni del sledi proračunu Občine Tolmin, 

ki se mora smotrno porabljati in ima jasno opredeljen načrt. 
 

Predsedujoči je zaključil razpravo in dal CPS z dopolnitvami na glasovanje.  

 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 20 članov OS. Člani OS so s 20 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  
 

S K L E P 

 
Sprejme se Celostna prometna strategija Občine Tolmin z naslednjimi dopolnitvami: 

V poglavju 11. 4 se pri načrtovanju ukrepov za mirujoč promet zagotovi vzpostavitev 
parkirišča za tovorna vozila in avtodome. 

  
V istem poglavju se pri izgradnji nove in izboljšanju obstoječe infrastrukture, za namen 

razbremenitve središč naselij, posebej poudari načrtovanje v mestu Tolmin. 

 
 

K 6. točki dnevnega reda. 
Razprava in sklepanje o predlogu spremembe cen oskrbe s pitno vodo, odvajanja in 

čiščenja komunalnih in padavinskih voda ter ravnanja s komunalnimi odpadki. 

 
Milena Leban je povzela vse elaborate in sklepe, ter pojasnila, da izračune za vse občine opravi 

Komunala Tolmin. 
 

Direktor Komunale Tolmin, Berti Rutar, je povzel izračune, pojasnil planirane in dejanske porabe ter 

razložil vzroke povečanja stroškov. Ob tem je natančno opredelil odpravljanje napak in nastale 
spremembe, ter zahteve, ki ji narekuje država.  

Povedal je, da so obnove na vodovodih namenjene zmanjševanju izgub, ter da so vsa okoljevarstvena 
dovoljenja pridobljena. 

 
V imenu Odbora za gospodarske javne službe in promet je poročal Tomaž Štenkler in povedal, da je 

odbor potrdil predlagane cene. 

 
Predsedujoči je odprl razpravo. 

 
Matej Skočir je vprašal ali pri oskrbi s pitno vodo obstaja alternativa dezinfekciji s klorom. 

Berti Rutar je povedal, da je veliko dilem, da zaenkrat le dezinfekcija s klorom zagotovi pitnost. 

Imamo kraške vodne vire kjer prihaja do kaljenja na samih izvirih in, da tudi zaradi turistov , ki 
prihajajo in so neodporni, drugačnega dezinficiranja ne morejo zagotoviti. 

 
Dragomir Rijavec je opozoril, da ni dobil odgovora o čiščenju rezervoarjev s pitno vodo.  

Berti Rutar je povedal, da sistem HASSAP ureja in določa ravnanje z vodohrami in okolico. Kontrolo 
izvaja inšpekcija najmanj enkrat letno. 

 

Gorazd Leban je vprašal o višini dobička, plačanem davku in dvigu cen komunalnih storitev. 
Berti Rutar je odgovoril , da se dobiček vlaga v razvoj podjetja, da poslujejo smotrno in da so 

informacije dostopne v obliki letnih poslovnih poročil. 
 

Florjan Leban je primerjal stroške elektrike in komunale v gospodinjstvu, kar pa je Berti Rutar 

opredelil kot neustrezno in pojasnil postavke komunalnega obračuna in zaključil, da smo v Občini 
Tolmin cenejši od okoliških občin, vendar imamo vsak svoje specifike. 
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Predsedujoči je zaključil razpravo in dal sklepe na glasovanje. 

 
Vodarina: 

 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 17 članov OS. Člani OS so s 16 glasovi ZA in 1 glasom 
PROTI sprejeli  

 
S K L E P 

 

 

Sprejme se vodarina v višini 0,5135 EUR/m3.  
 

II. 
 

Sprejme se višina omrežnine, ki se obračunava glede na zmogljivost priključkov, 

določenih s premerom vodomera: 
 

  EUR/priključek 

DN20 2,9549 

DN25 8,8647 

DN40 29,5490 

DN50 44,3235 

DN80 147,7450 

DN100 295,4900 

DN150 590,9800 

 

III. 
 

Cena storitve javne službe oskrbe s pitno vodo iz I. in II. točke tega sklepa se začne 

uporabljati s 1. dnem naslednjega meseca po uveljavitvi tega sklepa. 
 

IV. 
 

Sklep se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in začne veljati naslednji dan po 

objavi. 
 

Odvajanje komunalne in padavinske odpadne vode:  
 

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji sklep. 
 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 20 članov OS. Člani OS so s 19 glasovi ZA in 1 glasom 

PROTI sprejeli  
 

S K L E P 
 

Sprejme se cena opravljanja storitve javne službe odvajanja komunalne in padavinske 

odpadne vode v višini 0,2488 EUR/m3.  
 

II. 

 
Sprejme se višina omrežnine, ki se obračunava glede na zmogljivost priključkov, 

določenih s premerom vodomera: 
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  EUR/priključek 

DN20 1,6928 

DN25 5,0784 

DN40 16,9280 

DN50 25,3920 

DN80 84,6400 

DN100 169,2800 

DN150 338,5600 

 
III. 

 
Cena storitve javne službe odvajanja komunalne in padavinske odpadne vode iz I. in II. 

točke tega sklepa se začne uporabljati s 1. dnem naslednjega meseca po uveljavitvi tega 

sklepa. 
 

IV. 
 

Sklep se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in začne veljati naslednji dan po 

objavi. 

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji sklep. 

Čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode: 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 20 članov OS. Člani OS so z 20 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  

S K L E P 

 

 
Sprejme se cena opravljanja storitve javne službe čiščenja komunalne in padavinske 

odpadne vode v višini 0,6241 EUR/m3.  

 
II. 

 
Sprejme se višina omrežnine, ki se obračunava glede na zmogljivost priključkov, 

določenih s premerom vodomera: 
 

 

  EUR/priključek 

DN20 2,4391 

DN25 7,3173 

DN40 24,3910 

DN50 36,5865 

DN80 121,9550 

DN100 243,9100 

DN150 487,8200 

 

 
 

III. 
 

Cena storitve javne službe čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode iz I. in II. 

točke tega sklepa se začne uporabljati s 1. dnem naslednjega meseca po uveljavitvi tega 
sklepa. 
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IV. 

 
Sklep se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in začne veljati naslednji dan po 

objavi. 
 

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji sklep. 
 

Ravnanje s komunalnimi odpadki: 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 20 članov OS. Člani OS so z 20 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  

S K L E P 

Določijo se naslednje cene storitve obvezne občinske gospodarske javne službe ravnanja 
s komunalnimi odpadki: 

1. Zbiranje določenih vrst komunalnih odpadkov:  
1.1  cena stroškov javne infrastrukture:                 0,0046 €/kg 

  1.2. cena storitev javne službe: 0,1809 €/kg 
2. Zbiranje bioloških odpadkov:  

   2.1  cena stroškov javne infrastrukture:                 0,0021 €/kg 

  2.2  cena storitev javne službe: 0,1447 €/kg 
      3.  Obdelava komunalnih odpadkov:        0,1362 €/kg 

      4.  Odlaganje ostankov obdelave komunalnih odpadkov:         0,0458 €/kg 
 

II. 

 
Na podlagi veljavnega tarifnega sistema se določijo naslednje cene: 

1.  za odvoz po posodah: 
 

Posoda Vrsta  
Cena storitve 

Cena 
Cena skupaj 

  odpadka infrastrukture 

120l ostanek zbiranje 1,5499 0,0394 1,5893 

  ostanek obdelava 1,3076   1,3076 

  ostanek odlaganje 0,4396   0,4396 

  SKUPAJ: 3,2971 0,0394 3,3365 

240l ostanek zbiranje 3,0998 0,0788 3,1786 

  ostanek obdelava 2,6151   2,6151 

  ostanek odlaganje 0,8792   0,8792 

  SKUPAJ: 6,5941 0,0788 6,6729 

500l ostanek zbiranje 6,4580 0,1642 6,6222 

  ostanek obdelava 5,4482   5,4482 

  ostanek odlaganje 1,8316   1,8316 

  SKUPAJ: 13,7378 0,1642 13,9020 

700l ostanek zbiranje 9,0411 0,2299 9,2710 

  ostanek obdelava 7,6274   7,6274 

  ostanek odlaganje 2,5642   2,5642 

  SKUPAJ: 19,2327 0,2299 19,4626 

900l ostanek zbiranje 11,6243 0,2956 11,9199 
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  ostanek obdelava 9,8067   9,8067 

  ostanek odlaganje 3,2969   3,2969 

  SKUPAJ: 24,7279 0,2956 25,0235 

1100l ostanek zbiranje 14,2075 0,3612 14,5687 

  ostanek obdelava 11,9859   11,9859 

  ostanek odlaganje 4,0295   4,0295 

  SKUPAJ: 30,2229 0,3612 30,5841 

5m3 ostanek zbiranje 64,5795 1,6420 66,2215 

  ostanek obdelava 54,4815   54,4815 

  ostanek odlaganje 18,3160   18,3160 

  SKUPAJ: 137,3770 1,6420 139,0190 

7m3 ostanek zbiranje 90,4113 2,2988 92,7101 

  ostanek obdelava 76,2741   76,2741 

  ostanek odlaganje 25,6424   25,6424 

  SKUPAJ: 192,3278 2,2988 194,6266 

10m3 ostanek zbiranje 129,1590 3,2840 132,4430 

  ostanek obdelava 108,9630   108,9630 

  ostanek odlaganje 36,6320   36,6320 

  SKUPAJ: 274,7540 3,2840 278,0380 

30m3 ostanek zbiranje 387,4770 9,8520 397,3290 

  ostanek obdelava 326,8890   326,8890 

  ostanek odlaganje 109,8960   109,8960 

  SKUPAJ: 824,2620 9,8520 834,1140 

120l organski  6,4929 0,0942 6,5871 

240l organski 12,9859 0,1885 13,1744 

240l embal. 3,0998 0,0788 3,1786 

240l papir 3,0998 0,0788 3,1786 

1100l embal. 14,2075 0,3612 14,5687 

1100l papir 14,2075 0,3612 14,5687 

1100l sveče 14,2075 0,3612 14,5687 

1,23m3 steklo 15,8866 0,4039 16,2905 

1,8m3 embal. 23,2486 0,5911 23,8397 

1,8m3 papir 23,2486 0,5911 23,8397 

1,8m3 tekstil 23,2486 0,5911 23,8397 

3,2m3 embal. 41,3309 1,0509 42,3818 

3,2m3 papir 41,3309 1,0509 42,3818 

7m3 embal. 90,4113 2,2988 92,7101 

10m3 embal. 129,1590 3,2840 132,4430 

10m3 papir 129,1590 3,2840 132,4430 

30m3 plastika 387,4770 9,8520 397,3290 

30m3 papir 387,4770 9,8520 397,3290 
 

 

in 
 

2. za odvoz po osebah: 

 

  

cena storitve 

€/osebo 

cena 

infrastrukture 

Cena skupaj 

€/osebo/mesec 
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€/osebo 

Ostanek zbiranje 3,1187 0,0793 3,1980   

Ostanek obdelava 0,6265   0,6265   

Ostanek odlaganje 0,2107   0,2107  

Biološki odpadki 0,3632 0,0053 0,3685   

SKUPAJ: 4,3191 0,0846 4,4037 

 

III. 

 
Cena storitve javne službe ravnanja z odpadki iz I. in II. točke tega sklepa se začne 

uporabljati s 1. dnem naslednjega meseca po uveljavitvi tega sklepa. 
 

IV. 
 

Sklep se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in začne veljati naslednji dan po 

objavi. 
 

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji sklep. 
 

Najemnine: 

 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 20 članov OS. Člani OS so z 20 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  
 

S K L E P 

I. 

 
Za uporabnike, ki so gospodinjstva ali izvajalci nepridobitnih dejavnosti, se iz proračuna 

Občine Tolmin določi subvencija najemnine: 
 za ostanek zbiranja komunalnih odpadkov v višini 100 %,  

 za biološke odpadke v višini 100 %. 

 

 

 
II. 

 
Subvencija, določena s tem sklepom, se začne uporabljati z uveljavitvijo novih cen 

ravnanja s komunalnimi odpadki v letu 2017. 

 
 

III. 
 

Sklep se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in začne veljati naslednji dan po 
objavi. 

 

K 7. točki dnevnega reda. 

Volitve in imenovanja.    
 

Predsedujoči je predstavil vsebino točke . V nadaljevanju je svet obravnaval posamične zadeve s 

področja imenovanj.  
 

a) Imenovanje članov sveta Zavoda za kulturo, šport in mladino Občine Tolmin.  
 

Predloge kandidatur v Svet Zavoda KŠM je predstavil predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 

volitve in imenovanja (v nadaljevanju: KMVVI) Borut Nikolaš. KMVVI je predlagala, da se v svet zgoraj 
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navedenega zavoda, kot predstavniki Občine Tolmin imenujejo Anka Benedičič Presl, Mladen 

Jovanović in Matjaž Žbogar. 
 

Predsedujoči je odprl razpravo. Razpravljavcev ni bilo. 

 
Predsedujoči je dal najprej na glasovanje predlog sklepa, da se v svet Zavoda za kulturo, šport in 

mladino Občine Tolmin imenuje Anka Benedičič Presl. 
 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 20 članov OS. Člani OS so z 20 glasovi ZA in nobenim 
glasom PROTI sprejeli  

 

            SKLEP 
 

 
Občinski svet Občine Tolmin v svet Zavoda za kulturo, šport in mladino Občine Tolmin, kot 

predstavnico Občine Tolmin, imenuje Anko Benedičič Presl, Trg 1. maja 3, Tolmin. 

 
 

Občinski svet je nato na podlagi predloga KMVVI glasoval o imenovanju naslednjega kandidata 
Mladena Jovanoviča za člana Sveta Zavoda za kulturo, šport in mladino Občine Tolmin.  

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 21 članov OS,  
 

Člani OS z 11 glasovi PROTI in 7 glasovi ZA NISO sprejeli predlaganega

S K L E P A 

 
Občinski svet Občine Tolmin v svet Zavoda za kulturo, šport in mladino Občine Tolmin, kot 

predstavnika Občine Tolmin, imenuje Mladena Jovanoviča, Ulica Prekomorskih brigad 12, 

Tolmin. 

             
Občinski svet je nato glasoval še o zadnjem predlogu KMVVI za člana Sveta Zavoda za kulturo, šport 

in mladino Občine Tolmin.  Na seji je bilo prisotnih 19 članov OS.  

 
Člani OS so z 19 glasovi ZA in nobenim glasom PROTI sprejeli  

 
S K L E P 

 

Občinski svet Občine Tolmin v svet Zavoda za kulturo, šport in mladino Občine Tolmin, kot 
predstavnika Občine Tolmin, imenuje Matjaža Žbogarja, Kanalski Lom 31, Most na Soči. 

 
 

Friderik Lapanja je menil, da glasovanje ni v skladu s poslovnikom, da je potrebno glasovati v paketu 

in šele ob neuspelem takem glasovanju bi izvedli posamično glasovanje.  
 

Danijel Oblak je povedal, da je potrebno točno navesti kje je bil kršen poslovnik . 
 

Župan pa je povedal, da se o posameznem kandidatu, ki ga predlaga KMVVI glasuje že dalj časa in, 
da mora posamezni član občinskega sveta v kolikor meni, da glasovanje ni pravilno na to opozoriti že 

pred glasovanjem in ne šele potem, ko je glasovanje izvedeno.  

 
Friderik Lapanja se je skliceval na 106. člen Poslovnika Občinskega sveta Občine Tolmin.  

 
Danijel Oblak je pojasnil, da ni kršitve in, da je KMVVI sprejela načelna stališča, ki pa sicer niso 

sestavni del odlokov ali pravilnikov.  

 
Ugotovilo se je, da sta bila imenovana dva člana Sveta Zavoda za kulturo, šport in mladino Občine 

Tolmin, potrebno pa je imenovati še enega člana omenjenega sveta.  
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Predsedujoči je občinskemu svetu predlagal, da najprej glasuje ali se bo za imenovanje še enega člana 

opravilo tajno glasovanje. Glasovanje o predlogu je potekalo z dvigom rok, člani občinskega sveta so z 
večino glasov odločili, da se glasovanje opravi javno. Glede na to, da je bilo potrebno izmed preostalih 

kandidatov izbrati samo še enega člana Sveta Zavoda za kulturo, šport in mladino Občine Tolmin, je 

predsedujoči predlagal, da vsak od prisotnih članov občinskega sveta lahko glasuje samo za enega 
kandidata. Kandidati za člana sveta zavoda, ki so hkrati tudi člani občinskega sveta se iz glasovanja 

izločijo.  
  

Predsedujoči je dal predloge na glasovanje, vendar je bilo nato potrebno glasovanje ponoviti, ker ni 
bilo ugotovljeno koliko članov občinskega sveta je bilo prisotnih. Za posamezne kandidate se je 

glasovalo z dvigom rok.  

 
Predsedujoči je nato preveril prisotnost in ugotovil, da je prisotnih 16 svetnikov, ki so glasovali na 

naslednji način:  
- za Maksa Jana in Janeza Lebana ni glasoval nihče izmed članov sveta,  

- za Mladena Jovanoviča so glasovali 3 člani sveta,  

- za Mašo Klavora je glasovalo 10 članov sveta.  
 

Na podlagi zgoraj navedenega izvedenega glasovanja je bilo ugotovljeno, da je občinski svet sprejel 
naslednji  

 
S K L E P 

 

Občinski svet Občine Tolmin v svet Zavoda za kulturo, šport in mladino Občine Tolmin, kot 
predstavnica Občine Tolmin, imenuje Mašo Klavora, Ulica Albina rejca 17, Tolmin. 

 

b) Imenovanje članov Sveta Zavoda za turizem Dolina Soče.  

 
Predsedujoči je pozval k naslednjemu sklopu glasovanj o kandidatih za svet zavoda Doline Soče. 

Predlog KMVVI je obrazložil podpredsednik komisije Florjan Leban.  
 

Friderik Lapanja je povedal, da je medtem ugotovil, da so bile njegove zahteve pri predhodnem 

glasovanju o kandidatih neutemeljene, se zato opravičil in podal mnenje o kandidatih za zgoraj 
navedeni svet.  

 
Matjaž Žbogar je svetu predlagal, da tudi za  kandidaturo Boruta Nikolaša ugotovi, da je veljavna. 

 
Davorin Simčič je povedal, da gre za načelnost, za postavitev okvirjev, da kandidatura velja, če je 

podpisana, da komisija vztraja, da omenjena kandidatura ni veljavna. 

 
Tomaž Štenkler je izrazil nasprotovanje kandidaturi. 

 
Borut Nikolaš je povedal, da se s kandidaturo strinja, vendar je bil ob vlaganju le-te odsoten in 

odločitev prepušča svetu. 

 
Danijel Oblak je povedal, da se ne strinja z nižanjem standardov, da pa svet lahko odloči drugače. 

 
V nadaljevanju so razpravljali še Renata Pavc, ki jo je zmotilo Nikolaševo dvojno kandidiranje, Gorazd 

Leban, predsedujoči, Friderik Lapanja, Florjan Leban in Matjaž Žbogar. 

 
Predsedujoči je dal predlog člana sveta Matjaža Žbogarja, da svet ugotavlja, da je tudi kandidaturo 

Boruta Nikolaša za člana Sveta Zavoda za turizem Dolina Soče veljavna na glasovanje. Predsedujoči je 
ugotovil, da je na seji prisotnih 21 članov OS.  
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Člani OS z 20 glasovi PROTI in 1 glasom ZA NISO sprejeli predlaganega 

 
S K L E P A 

 

Občinski svet Občine Tolmin ugotavlja, da se šteje kandidatura Boruta Nikolaša za člana 
Sveta Zavoda za turizem Dolina Soče za veljavno.  

 
 

Občinski svet je nato na podlagi predloga KMVVI glasoval o imenovanju naslednje kandidatke Jasne 
Rot za članico Sveta Zavoda za turizem Dolina Soče.   

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 16 članov OS. Člani sveta so z 16 glasovi ZA in 

nobenim proti izglasovali  
 

S K L E P 
 

Občinski svet Občine Tolmin v svet Zavoda za turizem Dolina Soče, kot predstavnico 

Občine Tolmin, imenuje Jasno Rot, Volarje 10 ,Tolmin. 
 

 
Predsedujoči je pozval še k glasovanju o predstavniku turističnih ponudnikov v svet Zavoda Dolina 

Soče. Ugotovil je, da je prisotnih 20 svetnikov. Člani OS so z 20 glasovi ZA in nobenim glasom PROTI 
sprejeli  

S K L E P 
 

Občinski svet Občine Tolmin v svet Zavoda za turizem Dolina Soče, kot predstavnika 

gospodarskih družb ali podjetnikov s področja turističnega gospodarstva iz Občine 

Tolmin, imenuje Renato Komar, Žabče 35a, Tolmin. 
 

 
Potrebno je bilo dodatno glasovanje o še enem predstavniku Občine v svet Zavoda Dolina Soče. 

Prisotni so glasovali za največ enega kandidata z dvigom rok. Predsedujoči je ugotovil, da je prisotnih 

21 svetnikov. Noben kandidat ni dobil potrebnega števila glasov. 
 

c) Imenovanje članov Sveta LTO Sotočje.  
 

O kandidaturah v svet Zavoda LTO Sotočje je obrazložitev podal Borut Nikolaš. 

Predsedujoči je odprl razpravo. Razpravljalcev ni bilo. 
 

Predsedujoči je ugotovil, da je prisotnih 20 članov. Člani OS so z 19 glasovi ZA in nobenim glasom 
PROTI sprejeli 

 
S K L E P 

 

Občinski svet Občine Tolmin v svet Lokalne turistične organizacije Sotočje Kobarid - 
Tolmin, kot predstavnico Občine Tolmin, imenuje Natašo Kocič, Ulica Petra Skalarja 4, 

Tolmin. 
 

K 8. Točki dnevnega reda. 
Premoženjsko pravne zadeve. 

 
a) Odvzem statusa javnega dobra za parc. št. 1176/41 k.o. Most na Soči.  

 

Uvodno predstavitev o obravnavanem primeru je podala Sanja Sivec Levpušček. Prav tako je pojasnila 
stališče odbora, ki je problematiko obravnaval. 

 
Predsedujoči je odprl razpravo. 
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Oton Bratuž je povedal, da je stopnišče na zgoraj navedeni parceli že zgrajeno in bo v prihodnje ob 

morebitni ureditvi trga kazilo pogled, da pa je to bila rešitev že v preteklosti. 
 

Sanja Sivec Levpušček je povedala, da predhodnih dovoljenj niso izdajali, da je investitor delo opravil 

na lastno odgovornost. Rešitev postavitve stopnišča je bila optimizirana. 
 

Predsedujoči je sklep dal na glasovanje. 
 

 
Predsedujoči je ugotovil, da je prisotnih 16 članov. Člani OS so s 15 glasovi ZA in nobenim glasom 

PROTI sprejeli 

 
S K L E P 

 
 

                                                                          I. 

Nepremičnini s parc. št. 1176/41 k.o. Most na Soči se odvzame status grajenega javnega 
dobra lokalnega pomena - javna pot. 

 
                                                                          II. 

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi na oglasni deski in na spletni strani Občine 
Tolmin. 

b) Ustanovitev stavbne pravice na severnem in severozahodnem delu nepremičnine s 
parc. št. 242/1 k.o. 2234 Zatolmin parc. št. Zatolmin: 

Matej Skočir je predstavil stališče OG. Zaradi občutljivih poslovnih informacij je predlagal izključitev 

javnosti. 

 
Mnenje o izključitvi javnosti je povedal tudi Danijel Oblak, ki je temu predlogu nasprotoval. 

 
Predsedujoči je predlagal glasovanje o izključitvi javnosti. Ugotovil je, da je prisotnih 17 članov OS. 

Člani Os so z 11 glasovi ZA in 4 glasovi proti izglasovali  

 
S K L E P 

 
 

Na podlagi 34. člena Poslovnika sveta Občine Tolmin se pri obravnavi točke dnevnega 

reda "Premoženjsko pravne zadeve" pri temi , ki obravnava parkirišče  Tolminskih Koritih, 
seja zapre za javnost. 

 
 

Sanja Sivec Levpušček je temeljito povzela dosedanja prizadevanja za uskladitev nastale situacije in 
najprimernejšo rešitev. 

 

Matej Skočir je v imenu OG povedal, da so analizirali stanje, preučili možnosti in zaključili, da je sklep 
primeren za sprejetje. 

 
David Rozman, kot predstavnik investitorja je povedal da zasledujejo gospodarnost, da morajo slediti 

pogojem občine in da je osnutek pogodbe konsenz obeh strank. 

 
V nadaljevanju je razpravljal Friderik Lapanja, ki je menil, da je predlog v nasprotju s CPS in da je 

investicija preširoko načrtovana. Razpravljali so še Valter Valentinuzzi, ki je menil, da bi bilo smotrneje 
parkirati drugje in do Tolminskih Korit hoditi peš, da je investicija za gospodarstvenika visoka, da 

investitor ni bil v lagodnem položaju. 
 

Razpravljal je tudi Borut Nikolaš o vložkih posameznikov v turistično infrastrukturo, ter Gorazd Leban o 

vsebini investicije, pa tudi Florjan Leban o nujnosti sledenju pravkar sprejetega CPS-ja. 
 

Pojasnila glede investicij sta podala tudi župan in Davorin Simčič.  
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Matej Skočir je zaključil, da v primeru nesprejetja lahko ogrozijo pobudnika. 
 

David Rozman je še enkrat pojasnil stališče, da so predlog primorani sprejeti, da pa jim ni povšeči. 

 
Otona Bratuža je zanimala višina investicije.  

 
Sanja Sivec Levpušček je na vprašanje odgovorila in razložila investicijo. 

 
Predsedujoči je predlagal glasovanje. 

 

Predsedujoči je ugotovil, da je prisotnih 14 članov. Člani OS so s 14 glasovi ZA in nobenim glasom 
PROTI sprejeli 

 
S K L E P 

 

 
I. 

Na severnem in severozahodnem delu nepremičnine s parc. št. 242/1 k.o. 2234 Zatolmin, 
v skupni površini 950 m2, se za potrebe izgradnje parkirišča ustanovi stavbna pravica za 

določen čas. 
 

II. 

Stavbna pravica se ustanovi odplačno, za enkratno denarno nadomestilo 11.956,00 EUR 
bruto. 

 
III. 

Stavbna pravica se ustanovi za določen čas 30 let. 

 
IV. 

Za vodenje postopka in sklenitev pogodbe o ustanovitvi stavbne pravice se pooblasti 
župana Občine Tolmin. 

 

V. 
Ta sklep velja takoj. 

 

 
Predsedujoči je ob 21.33 sejo zaključil. 

 

 
 

 
 

 

        DAVORIN SIMČIČ,           UROŠ BREŽAN,  
DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE           PREDSEDUJOČI 

 


